

H

HIERSO DANIEL

President of "Outre-mer network"

 France


© CREDIT PHOTO

Daniel HIERSO was born in 1971 in Paris (France). The tray in his pocket, while his friends embark on the sport or the music, Daniel embarks on an entrepreneurial adventure. After being a nightclub bouncer, he understands that there is a place to be done in this environment, much to the chagrin of his parents who would prefer that he passes the entrance exam to the PTT. This first experience is not successful, but it does not in any way undermine his thirst for innovation. In 1998, he created a security company that he sold to the PEDUS group two years later. Serial entrepreneur in 2001, he founded a consulting firm offering outsourced services to TPE (administrative procedures, accounting) and an SCI in 2004. He became a private lessor and investor in two companies (electrical / computer engineering).

A misfortune knocks on his door in 2005. Three members of his family are swept away in the air crash of August 16th. He chose to heal his misfortune rather than think about it and gets involved alongside the association of the victims of the air disaster of 08/16/05, of which he becomes the representative in France. Very quickly his commitment pushes him to take responsibility in the federations of

victims (he will take the vice-presidency of the FIVAA and will be until 2009 the delegate for air accidents of FENVAC). Its mission: to organize the networking of airlines, insurers, family associations and institutions related to the aviation sector. This substantive work will make the FENVAC the only European civil actor recognized at the world conferences of the international civil aviation organization, but also a regulatory change in information on aviation safety in 2010. 2009, Daniel participates in the creation of the network of entrepreneurs Outre-Mer Network, which has become a platform of visibility for all new generations of entrepreneurs and network managers from overseas. Through professional meetings, HR workshops and relevant communications, OMN has representatives around the world. Daniel is also involved in so-called sensitive neighborhoods with the New SME that organizes meetings and trainings between neighborhood entrepreneurs and personalities of the CAC 40. ✨

- 2010** - He founded the New SME
- 2009** - He co-founded the network of entrepreneurs Network
- 2005** - He gets involved in the FIVAA and the FENVAC

H

HIERSO DANIEL

Président du réseau Outre-Mer Network

 France


© CREDIT PHOTO

Daniel HIERSO est né en 1971 à Paris (France). Le bac en poche, alors que ses amis se lancent dans le sport ou la musique, Daniel se lance dans une aventure entrepreneuriale. Après avoir été videur de boîte de nuit, il comprend qu'il y a une place à se faire dans ce milieu, au grand dam de ses parents qui préféreraient qu'il passe le concours d'entrée aux PTT. Cette première expérience n'est pas couronnée de succès, mais cela n'entame en rien sa soif d'innover. 1998, il crée une société de gardiennage qu'il revendra au groupe PEDUS deux ans plus tard. Serial entrepreneur en 2001, il fonde un cabinet conseil proposant des services externalisés aux TPE (démarches administratives, comptabilité) ainsi qu'une SCI en 2004. Il devient alors bailleur privé et investisseur dans deux entreprises (ingénierie électrique/informatique).

Un malheur frappe à sa porte en 2005. Trois membres de sa famille sont emportés dans le crash aérien du 16 août. Il choisit de panser son malheur plutôt que d'y penser et s'implique aux côtés de l'association des victimes de la catastrophe aérienne du 16/08/05, dont il devient le représentant dans l'Hexagone. Très vite son engagement le

pousse à prendre des responsabilités dans les fédérations de victimes (il prendra la vice-présidence de la FIVAA et sera jusqu'en 2009 le délégué aux accidents aériens de la Fenvac). Sa mission : organiser la mise en réseau des compagnies aériennes, des assureurs, des associations de familles ainsi que les institutionnels liés au secteur de l'aérien. Ce travail de fond va faire de la FENVAC le seul acteur civil européen reconnu aux conférences mondiales de l'organisation de l'aviation civile internationale, mais aussi une modification réglementaire en matière d'information sur la sécurité aérienne en 2010. 2009, Daniel participe à la création du réseau d'entrepreneurs Outre-Mer Network, devenu une plateforme de visibilité pour toutes les nouvelles générations d'entrepreneurs et responsables de réseaux originaires d'Outre-Mer. À force de rencontres professionnelles, d'ateliers RH, de communications pertinentes, l'OMN dispose de représentants aux quatre coins du monde. Daniel s'implique aussi dans les quartiers dits sensibles avec la Nouvelle PME qui organise rencontres et formations entre les entrepreneurs de quartier et des personnalités du CAC 40. ✨

- 2010** - Il fonde la Nouvelle PME
- 2009** - Il co-fonde le réseau d'entrepreneurs Outre-Mer Network
- 2005** - Il s'implique au sein de la FIVAA et la FENVAC